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Part II. Industrial Statistics in Arab Countries  
 

لدان العربية في البالإحصاءات الصناعية : الجزء الثاني
 

This part contains eight tables of industrial statistics (if 

available) for each Arab country for the period 2004-2010. The 

International Standard Industrial Classification of All Economic 

Activities was considered in the preparation of the first six tables 

namely the number of establishments, the number of employees, 

wages and salaries paid to employees, output, value added and the 

industrial production index numbers. The remaining two tables 

contain time series of the mining and quarrying and manufacturing 

industries. Wages and salaries paid to workers, output and value 

added have all been calculated at current prices. 

 

 Data were collected through a specific questionnaire on 

industrial statistics sent to all Arab countries. Data were reviewed 

and revised by AIDMO and ESCWA in coordination with the data 

providers.  UNIDO data were also used in the cases where data were 

unavailable.  

 

Establishment size data presented in the following section are 

given following the method that each country has adopted to define 

the statistical unit. Some countries used the number of workers in the 

establishment to define the size; others used the amount of capital or 

the legal status of the establishment. This is illustrated in the tables 

and the metadata for each country.  

 الإدصاءاخ عٍ( انثُاَاخ رخذىفّ دُثًا) جذاول ثًاَُح انجشء هذا يٍَرضّ 

 انرصُُف اعرًذ وقذ .2010-2004 نفرزجل انعزتُح، انثهذاٌ يٍ تهذ نكم انصُاعُح

 الأونً، انسرح انجذاول إعذاد فٍ الاقرصادَح الأَشطح نجًُع دانًىحّ انذونٍ انصُاعٍ

 وانقًُح والإَراج هىوأجىر انعايهٍُ ورواذة انعايهٍُ وعذد انًُشآخ عذد دىل وهٍ

ًٍّ. انصُاعٍ نلإَراج انقُاسُح والأرقاو انًضافح  سلاسم ٌااِخز ٌانجذولا وَرض

 وقذ. انرذىَهُح وانصُاعاخ الاسرخزاجُح نهصُاعاخ انزئُسُح نهًُرجاخ سيُُح

 .انجارَح تالأسعار انًضافح وانقًُح والإَراج هىوأجىر انعايهٍُ رواذة ادرسثد

 

 

وجًعد انثُاَاخ عٍ طزَق إرسال اسرثُاٌ خاص تالإدصاءاخ انصُاعُح إنً 

 ذهاويزاجعانثُاَاخ ذُقُخ بسكىا والإ َذيىقايد إ ويٍ ثىّ ،جًُع انثهذاٌ انعزتُح

تُاَاخ يُظًح الأيى انًرذذج نهرًُُح  واعرًذخ. دٌ انثُاَاختانرُسُق يع يشوّ

 .  تُاَاخال هافٍذىفز خانصُاعُح فٍ تعض انذالاخ انرٍ نى 

 

 

انطزَقح انرٍ  وفقانثُاَاخ انىاردج فٍ هذا انجشء دىل دجى انًُشآخ وذخرهف 

فٍ ذعزَف  فقذ اعرًذخ تعض انثهذاٌ .انىدذج الإدصائُح ذعزَفلاعرًذها كم تهذ 

وتهذاٌ أخزي عهً دجى رأص انًال أو انىضع  ها،انًُشؤج عهً عذد انعايهٍُ فٍ

ٍّ  .ٌ انجذاول وانثُاَاخ انفىقُح نكم تهذانقاَىٍَ نهًُشؤج كًا ذث

 

 

 


